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                                                     P R O T O K Ó Ł  Nr XXVII/2008 

                         Z  S E S J I  RADY MIEJSKIEJ w K O Z I E N I C A C H 

              odbytej w dniu 27 listopada  2008r. w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego  

                                                            w Kozienicach              

 

 

         Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Mariusz Prawda o godzinie 11-tej otworzył   

S e s j ę Rady Miejskiej w Kozienicach i po powitaniu Radnych, Burmistrza, Z-ców 

Burmistrza, Skarbnika, Sekretarza Gminy, Dyrektorów Wydz. Urzędu Miejskiego, 

zaproszonych Gości oraz wszystkich obecnych na sali obrad, oświadczył iż zgodnie z listą 

obecności aktualnie uczestniczy 20  osób, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 

21 Radnych, stanowi qworum do podejmowania uchwał, decyzji. 

 

  Lista obecności Radnych oraz zaproszonych Gości stanowi integralną część niniejszego 

protokołu. 

 

  Przed realizacją porządku obrad miały miejsce dwie uroczystości: 

- Uhonorowano upominkami i odczytano listy gratulacyjne dla Łukasza Łuczyńskiego – 

zawodnika Nadwiślańskiego Klubu Sportów Walki „WULKAN”  oraz trenera i zarazem 

Prezesa Klubu Pana Andrzeja Suwałę. 

- Przekazano listy gratulacyjne oraz drobne upominki dla stypendystów z kozienickich 

szkół, 

- Przekazano podziękowania Dyrekcji, Nauczycielom oraz Wychowawcom 

Za „ spełnienie owocnego dzieła jakim jest zasiewanie w sercach i umysłach młodych 

ludzi piękna i dobra a przede wszystkim za przekazywane najpiękniejszego daru jakim 

jest wiedza”. 

 

     Po czym minutą ciszy uczczono zmarłego niedawno, byłego Radnego Pana Romana 

Janowskiego. 

 

  Następnie przystąpiono do realizacji porządku obrad.  

  Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Mariusz Prawda  zaproponował zmiany do porządku 

Sesji polegające na wprowadzeniu  projektu  uchwały: 

 

- zmieniająca uchwałę w sprawie wspierania rozwoju sportu kwalifikowanego w 

Gminie Kozienice. 

Propozycja została przyjęta, w głosowaniu jawnym, w obecności 20 Radnych przy dwóch 

głosach wstrzymujących się. 

 

  Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej  Pan Mariusz Prawda, przypomniał że porządek 

dzisiejszej Sesji przedstawia się następująco: 

 
1.  Otwarcie obrad. 

2.  Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

3. Interpelacje i zapytania Radnych. 

      4.  Podjęcie uchwał w sprawie: 

4.1.- zmian w budżecie Gminy Kozienice  na 2008 rok 

4.2.- ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla członków Ochotniczych  

        Straży Pożarnych z terenu Gminy Kozienice, 

4.3.- ustalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 
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        Alkoholowych, 

4.4.- przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii dla Gminy 

         Kozienice na lata 2009 – 2012, 

4.5.- przekazania środków trwałych stanowiących majątek Gminy Kozienice, na  

        rzecz Kozienickiej Gospodarki Komunalnej w Kozienicach Sp. z o. o., ul.  

        Przemysłowa 15, 

4.6.- uchwalenia Wieloletniego Planu Rozwoju i Modernizacji Urządzeń  

        Wodociągowo – Kanalizacyjnych na lata 2009 – 2013, 

4.7.- przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

        przestrzennego dla terenu położonego w obrębie geodezyjnym Świerże  Górne, 

        obrębie geodezyjnym Wilczkowice Górne i obrębie geodezyjnym Michałówka,  

4.8.- przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania  

        przestrzennego  dla terenu położonego w obrębie sołectwa Ryczywół, 

            4.9.- wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy gruntu  

                   ( 4 projekty uchwał ), 

 4.10.- wyrażenia zgody na rozwiązanie użytkowania ustanowionego dla lokalu nr 5 

                      położonego w Ryczywole, 

 4.11.- wyrażenia zgody na nabycie do zasobu mienia komunalnego nieruchomości 

           położonej w Kozienicach, 

 4.12.- zasad rozliczania zadań zleconych do wykonania dla Kozienickiej Gospodarki 

           Komunalnej w Kozienicach Sp. z o. o., 

 4.13.- zatwierdzenia taryfy za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe  

                      odprowadzanie ścieków 

          4.14. – zmieniająca uchwałę w sprawie wspierania rozwoju sportu kwalifikowanego 

                      w Gminie Kozienice.  

5.  Ocena realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych i Uzależnień oraz przyjęcie programu na 2009 rok. 

6. Dyskusja nad  protokołem Komisji Rewizyjnej z przeprowadzonej kontroli  

w Ośrodku Profilaktyki Uzależnień z siedzibą w Kozienicach. 

      7.  Przyjęcie informacji o złożonych oświadczeniach majątkowych za rok 2007.    

      8.  Odpowiedzi na interpelacje i zapytania Radnych. 

      9.  Wolne wnioski i informacje.  

      10. Zamknięcie obrad. 

 

 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Mariusz Prawda zwrócił się z pytaniem, czy ktoś z 

Radnych chciałby wystąpić z wnioskiem o dokonanie zmian w wyżej wymienionym 

porządku obrad? 

 

Radni nie zgłosili żadnych zmian, bądź innych propozycji.  

 

  Proponowany porządek Sesji j.w. został przyjęty w głosowaniu jawnym, w obecności 20 

Radnych bez uwag – jednogłośnie.       

 

 

Ad. 2. 

  Punkt 2 - to przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej Sesji. 

 

Protokoł Nr XXVI/2008 z dnia 20 listopada  2008 został przyjęty bez zastrzeżeń. 
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Ad. 3. 

    W punkcie interpelacje i zapytania radnych, głos zabrali: 

 

Radny Pan Edward Pułkowski  zapytał o aktualną sytuację w kwestii modernizacji 

 ul. Warszawskiej w stronę Ryczywołu? 

 

Radna Pani Grażyna Ziółek zapytała, dlaczego na ulicy Szczęśliwej została zwężona jezdnia 

i poszerzone chodniki oraz dlaczego zostały najpierw zrobione klomby a potem zostały 

wyłożone kostką brukową? 

 

Radny Pan Andrzej Wołos nawiązał do prowadzonej inwestycji wod – kan   w m. Chinów. 

Zapytał czy jest szansa, aby woda popłynęła jeszcze w tym roku? 

 

Radny Pan Krzysztof Pawlik zapytał, dlaczego nie ma wyznaczonego miejsca dla osób 

niepełnosprawnych przy ul. Batalionów Chłopskich? 

Poruszył kwestię związaną z funkcjonowaniem „Mini targowiska ”przy ulicy Nowy świat  

( sanitariaty) 

 

Radny Pan Wiesław Krześniak zapytał: 

- czy została zakończona przebudowa ul. Młyńskiej?, 

- kiedy będzie realizowana przebudowa ul. Kolejowej?  

 

Radny Pan Stanisław Kuźnar  zapytał kiedy planowane jest oficjalne otwarcie lodowiska 

obok basenu oraz czy oba obiekty będą w stanie pracować na jednym zasilaniu? 

Radnego interesowała również kwestia związana ze stanem realizacji inwestycji na OSiR ? 

 

Radny Pan Andrzej Gogacz zgłosił konieczność naprawy ogrodzenia stadionu oraz naprawy 

nagłośnienia w hali sportowej? 

Zapytał również czy rozważane jest przyznanie tytułu lub rozpisanie konkursu na sportowca 

roku? 

 

  Ad. 4.  

     Burmistrz Gminy Pan Tomasz Śmietanka przedstawił następujące projekty uchwał : 

Zanim  treść poniższego projektu  uchwały Skarbnik Gminy Pani Dorota Galińska zgłosiła  

2 poprawki, które zostały przyjęte na naradzie korekcyjnej. 

Poprawki zostały przyjęte w głosowaniu jawnym, w obecności 20 Radnych bez uwag – 

jednogłośnie.  

Po czym treść uchwały z uwzględnieniem przyjętych poprawek 

- w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy na 2008r. 

 Projekt uchwały został przyjęty w głosowaniu jawnym, w obecności 20 Radnych  bez uwag 

– jednogłośnie. 

Uchwała Nr XXVII/332/2008 w załączeniu do protokołu. 

 

- w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla członków 

Ochotniczych Straży Pożarnych z terenu Gminy Kozienice, 

Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 20 Radnych został przyjęty 

bez uwag – jednogłośnie. 

Uchwała Nr XXVII/333/2008 w załączeniu do protokołu. 
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 - w sprawie uchwalenia  Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych, 

Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 20 Radnych został przyjęty 

bez uwag – jednogłośnie. 

Uchwała Nr XXVII/334/2008 w załączeniu do protokołu.  

     

- w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii dla Gminy 

Kozienice na lata 2009 – 2012, 

Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 20 Radnych został przyjęty 

bez uwag – jednogłośnie. 

Uchwała Nr XXVII/335/2008 w załączeniu do protokołu. 

 

- w sprawie przekazania środków trwałych stanowiących majątek Gminy Kozienice, na 

rzecz Kozienickiej Gospodarki Komunalnej w Kozienicach Sp. z o. o., ul. Przemysłowa 15, 

Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 20 Radnych został przyjęty  

bez uwag – jednogłośnie. 

Uchwała Nr XXVII/336/2008 w załączeniu do protokołu. 

 

- w sprawie uchwalenia Wieloletniego Planu Rozwoju i Modernizacji Urządzeń  

Wodociągowo – Kanalizacyjnych na lata 2009 – 2013, 

Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 19  Radnych został przyjęty  

przy jednym głosie wstrzymującym się. 

W czasie głosowania obecnych było – 19 Radnych. 

Uchwała Nr XXVII/337/2008 w załączeniu do protokołu. 

 

- w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla terenu położonego w obrębie geodezyjnym Świerże  Górne, 

obrębie geodezyjnym Wilczkowice Górne i obrębie geodezyjnym Michałówka, 

Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 20 Radnych został przyjęty 

bez uwag – jednogłośnie. 

Uchwała Nr XXVII/ 338/2008 w załączeniu do protokołu. 

 

- w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla terenu położonego w obrębie sołectwa Ryczywół, 

Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 20 Radnych został przyjęty 

bez uwag – jednogłośnie. 

Uchwała Nr XXVII/339/2008 w załączeniu do protokołu. 

 

- w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy gruntu dot. 

części działek oznaczonych numerami: 2104/29, 2369/24, 2502, 2503, o łącznej powierzchni 

163m
2
 położonych w Kozienicach, 

Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 20 Radnych został przyjęty 

bez uwag – jednogłośnie. 

Uchwała Nr XXVII/340/2008 w załączeniu do protokołu. 

 

- w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy gruntu dot. 

części działek oznaczonych numerami: 2523, 2511o łącznej powierzchni 1512m
2
 

położonych w m. Kozienice, 

Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 20 Radnych został przyjęty 

przy jednym głosie przeciwnym oraz trzech głosach wstrzymujących się. 
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Za przyjęciem uchwały głosowało – 16 Radnych. 

Uchwała Nr XXVII/341/2008 w załączeniu do protokołu. 

 

 Zanim kolejny projekt uchwały Przewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej, 

Budownictwa, Komunikacji i Bezpieczeństwa Publicznego Pan Kuźnar Stanisław zgłosił 

poprawkę aby w § 1 „ upoważnia się Burmistrza Gminy Kozienice w przypadku złożenia 

wniosku o przedłużenie umowy dzierżawy,  do zawarcia kolejnej umów dzierżawy  

gruntów położonych w Kozienicach  z części działki oznaczonej  numerem  3224 o pow. 

92m2 z przeznaczeniem pod poszerzenie działki oznaczonej numerem  3223 na rzecz 

Pana Romana Paczyńskiego na okres 1 roku” ( pierwotny zapis – 3 lata ) 

Poprawka została przyjęta, w głosowaniu jawnym, w obecności 20 Radnych  przy dwóch 

głosach wstrzymujących się.        

 Po czym projekt uchwały z uwzględnieniem przyjętej powyżej poprawki 

- w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy gruntu dot. 

części działki oznaczonej numerem 3224 o  powierzchni 92 m
2
 położonej w Kozienicach, 

Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 20  Radnych został przyjęty 

przy dwóch głosach wstrzymujących się 

Uchwała Nr XXVII/342/2008 w załączeniu do protokołu. 

 

- w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy gruntu dot. 

części działek oznaczonych numerami: 601/4, 602/4 o łącznej powierzchni 2000 m
2
 

położonych w Kozienicach, 

Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 20  Radnych został przyjęty 

bez uwag – jednogłośnie. 

Uchwała Nr XXVII/343/2008 w załączeniu do protokołu. 

 

- w sprawie wyrażenia zgody na rozwiązanie użytkowania ustanowionego dla lokalu 

nr 5 położonego w Ryczywole, 

Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 20 Radnych został przyjęty 

bez uwag – jednogłośnie. 

Uchwała Nr XXVII/344/2008 w załączeniu do protokołu. 

 

- w sprawie wyrażenia zgody na nabycie do zasobu mienia komunalnego 

nieruchomości położonej w Kozienicach, 

Radny Pan Andrzej Gogacz ( Prezes Spółdzielni Mieszkaniowej )prosił o wyłączenie go  

z głosowania nad tym projektem uchwały, ponieważ kwestia ta dotyczy nieruchomości 

stanowiącej własność Spółdzielni Mieszkaniowej  i stanowi drogę wewnętrzną do 

budynków wielorodzinnych na Osiedlu Pokoju w Kozienicach. 

(Radny został wyłączony z głosowania).   

Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 19 Radnych został przyjęty 

bez uwag – jednogłośnie. 

Uchwała Nr XXVII/345/2008 w załączeniu do protokołu. 

 

- w sprawie zasad rozliczania zadań zleconych do wykonania dla Kozienickiej 

Gospodarki Komunalnej w Kozienicach Sp. z o. o., 

Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 20 Radnych został przyjęty 

bez uwag – jednogłośnie. 

Uchwała Nr XXVII/346/2008 w załączeniu do protokołu. 
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- w sprawie zatwierdzenia taryfy za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe 

odprowadzanie ścieków. 

Za przyjęciem uchwały głosowało – 13 Radnych, 

Głosów przeciwnych – 1, 

Głosów wstrzymujących się – 6.   

(Uchwała została przyjęta) 

Uchwała Nr XXVII/347/2008 w załączeniu do protokołu. 

 

- o dopłacie dla taryfowych grup odbiorców usług w zakresie zbiorowego zaopatrzenia 

w wodę i zbiorowego odbioru ścieków. 

Za przyjęciem  uchwały głosowało – 16 Radnych, 

Głosów przeciwnych – 0,  

Głosów wstrzymujących się – 4.  

Uchwała Nr XXVII/348/2008 w załączeniu do protokołu. 

 

- zmieniająca uchwałę  w sprawie wspierania rozwoju sportu kwalifikowanego w 

Gminie Kozienice 

Za przyjęciem uchwały głosowało – 15 Radnych, 

Głosów przeciwnych – 0, 

Głosów wstrzymujących się – 5 . 

 

Ad. 6. 

  W punkcie tym Kierownik Ośrodka Profilaktyki Uzależnień Pan Krzysztof Karczmarski 

przedstawił informację na temat realizacji Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych i Uzależnień . 

Informacja w załączeniu do protokołu.  

 

Ad. 7.  

  Radni w dyskusji  nad Protokołem Komisji Rewizyjnej z przeprowadzonej kontroli w 

Ośrodku Profilaktyki Uzależnień  uwag, zapytań  nie zgłosili. 

Protokoł z przeprowadzonej kontroli Radni otrzymali na piśmie w materiałach sesyjnych. 

Temat ten był przedmiotem dyskusji i  analizy na posiedzeniach Komisji branżowych. 

Protokoł z przeprowadzonej kontroli stanowi integralną część niniejszego protokołu. 

 

Ad. 8  

  W kolejnym punkcie Sesji przyjęto informację o złożonych oświadczeniach majątkowych 

Radnych oraz osób wydających decyzję w imieniu Burmistrza Gminy Kozienice. 

Informacje stanowią integralną część niniejszego protokołu. 

 

Ad. 9 

     Następnie  Burmistrz Gminy Pan Tomasz Śmietanka udzielił odpowiedzi na interpelacje 

i zapytania radnych. 

 

Dot. stanu realizacji przebudowy drogi krajowej nr 79 – zgodnie z prowadzonymi 

rozmowami oraz korespondencją z Generalną Dyrekcją Dróg Krajowych i Autostrad w 

Warszawie, przebudowa drogi krajowej nr 79 na odcinku od skrzyżowania z ul. Radomską 

do miejscowości Ryczywół planowana jest na lata 2009 – 2010. 

 

Dot. zwężenia jezdni i poszerzenia chodników na ul. Szczęśliwej oraz dlaczego zostały 

najpierw zrobione klomby a potem zostały wyłożone kostką brukową - pierwotna szerokość 
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jezdni była nieregularna w ramach przebudowy dokonano jej korekty i wykonano na całym 

odcinku jezdnię o szerokości 5,5 m   wyniku, czego szerokość chodników na pewnych 

odcinkach uległa zwiększeniu. 

Z uwagi na duże zróżnicowanie wysokościowe terenów przyległych w ciągu ulicy po stronie 

prawej jak również występowanie garaży usytuowanych poniżej poziomu terenu niweleta, 

oraz spadki podłużne i poprzeczne chodnika zostały zaprojektowane i wykonane w sposób 

zabezpieczający niektóre posesje przed zalewaniem posesji i garaży. Po wykonaniu 

chodnika powstały na pewnych odcinkach tereny zielone, które po konsultacji z 

mieszkańcami zostały uzupełnione kostką brukową, co było od początku uwzględnione 

 w dokumentacji technicznej. Konsultacje w tej sprawie były prowadzone z mieszkańcami 

poprzez inspektora nadzoru i wykonawcę.  

Burmistrz dodał, że to zadanie nie jest jeszcze odebrane. 

Przewodniczący Komitetu Osiedlowego wypowie się  - czy ta opinia mieszkańców była 

 i w jakim zakresie? 

 

Dot. sieci wodociągowej w miejscowości Chinów – Zgodnie z przeprowadzonymi 

ustaleniami z Wykonawcą robót planowany termin odbioru sieci wodociągowej ustalono 

 w połowie grudnia bieżącego roku. W chwili obecnej trwają prace związane 

 z wyposażeniem studni wodomierzowych. Korzystanie z sieci wodociągowej przez 

mieszkańców będzie możliwe po podpisaniu umowy na jej dostawę z Kozienicką 

Gospodarką Komunalną w Kozienicach.   

 

Dot. wyznaczenia miejsca dla osób niepełnosprawnych przy ul. Batalionów Chłopskich –  

W celu wyznaczenia miejsca dla osób niepełnosprawnych Urząd podjął działania i zgodnie z 

udzieloną informacją ustną Panu Radnemu miejsce dla osób niepełnosprawnych na ul. 

Batalionów Chłopskich zostanie wyznaczone w roku bieżącym, przy sprzyjających 

warunkach atmosferycznych. 

Ponadto posiadamy dokumentację projektową na  kompleksową przebudowę ulicy 

Batalionów Chłopskich w której zostały przewidziane miejsca dla osób niepełnosprawnych. 

 

Dot. przebudowy ul. Młyńskiej i ul. Kolejowej – Formalnie na dzień dzisiejszy inwestycja 

nie została zakończona. W najbliższym czasie zostanie powołana komisja odbioru 

inwestycji, oraz nastąpi jej rozliczenie. 

Przebudowa ulicy Kolejowej będzie możliwa po zabezpieczeniu odpowiednich środków w 

budżecie Gminy Kozienice. Została wykonana dokumentacja techniczna na przebudowę 

ulicy Kolejowej.  

 

Dot. terminu oficjalnego otwarcia lodowiska   – 7 listopada 2008r. zgodnie z zawartą 

umową został podpisany protokół odbioru robót ( bez usterek ). Oficjalne otwarcie 

lodowiska odbędzie się 19 grudnia 2008r., na które już dziś Burmistrz  zapraszał  wszystkich 

Radnych i Mieszkańców.  

 

Dot. zasilania lodowiska  - Lodowisko zasilane jest z rozdzielni znajdującej się na krytej 

pływalni „Delfin”. Moc przyłączeniowa wynosi 500 kW, z czego maksymalny pobór basenu 

kształtuje się na 240 kW, planowany pobór lodowiska to 160 kW – co daje łącznie 400 kW. 

Z rachunku matematycznego jednoznacznie wynika, że istnieje jeszcze zapis 100 kW. 

 

Dot. inwestycji na ośrodku KCKRiS  -  Zgodnie z umową podpisaną z firmą wyłonioną 

 w drodze przetargu realizację zadania pn. Budowa 4 domków rekreacyjnych do 

całorocznego zamieszkania prowadzi Zakład Usług Stolarskich i Tartacznych „ Rostowscy” 
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z Olszewa – Borki. Inwestycja znajduje się obecnie w trakcie realizacji. W dniu 19 grudnia 

2008r. po sesji, przed oficjalnym otwarcie lodowiska planowana jest wizja lokalna, w czasie 

której Radni będą mogli zapoznać się z efektami tych prac. Nie ma obaw, aby inwestycja nie 

została zrealizowana. 

 

Dot. rozbudowy pensjonatu – Budowa zaplecza gastronomicznego Restauracji hotelowej 

przy budynku pensjonatu w Kozienicach przy ul. Boh. Studzianek 30 była zaplanowana w 

planie inwestycyjnym KCKRiS –u  na 2008r. Zalecono projekt techniczny oraz ogłoszono 

przetarg. W dniu 19 września 2008r. przetarg został unieważniony ze względu na fakt, iż 

cena najkorzystniejszej oferty przewyższała kwotę, którą zamawiający mógł przeznaczyć na 

sfinansowanie zamówienia. Wg opinii budowlańców bezzasadne było ogłoszenie kolejnego 

przetargu, gdyż istniała obawa, iż inwestycja nie zostanie zrealizowane w określonym czasie 

tj. do końca grudnia 2008r. W związku z powyższym środki zaplanowane na ten cel zostały 

przesunięte na budowę przyłącza ciepłowniczego w technologii rur preizolowanych z 

alarmem od budynku krytej pływalni DELFIN do obiektu Hali Sportowej i Podtrybunia 

oraz na wykonanie profesjonalnej łaźni parowej w krytej pływalni „Delfin”. 

 

Dot. ogrodzenia stadionu – Przęsło uszkodzone przez przewrócone drzewo od ul.  

Warszawskiej zostało naprawione. Uszkodzone przęsła w ogrodzeniu wewnętrznym zostaną 

naprawione w najbliższym czasie ( dokonano zamówienia niezbędnych materiałów.) 

 

Dot. nagłośnienia hali – Nagłośnienie hali nie było wymienione od 14 lat. Zastępczo 

wykorzystywane jest nagłośnienie przenośne zainstalowane na stadionie. Sprzęt ten nie jest 

najlepszej jakości. 

KCKRiS rozważa możliwość zakupu nowego sprzętu spełniającego wszelkie standardy, 

uzależnione to jest od środków finansowych. 

 

Dot. przyznania tytułu lub rozpisania konkursu na sportowca roku – Gminna Rada Sportu 

na spotkaniu w dniu 24 września 2008r., w którym uczestniczył również Pan Mirosław 

Markiewicz – Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury, Sportu, Turystyki i Promocji 

Rady Miejskiej w Kozienicach – wstępnie analizowała nagradzanie tytułem Sportowca 

Roku w Gminie Kozienice. Owocem tych obrad było przyjęcie przez Radę Miejską w dniu 

 9 października 2009r. uchwały, która pozwala przyznawać od roku 2009 nagrody i 

wyróżnienia Burmistrza za wybitne osiągnięcia sportowe, finansowe z budżetu gminy. 

W najbliższym czasie Gminna Rada Sportu, która jest ciałem opiniującym wnioski o 

nagrody i wyróżnienia, planuje spotkanie z przedstawicielami klubów sportowych, gdzie 

jednym z punktów obrad będzie m.in. wypracowanie wspólnego stanowiska w kwestii formy 

przyznania nagrody lub wyróżnienia w tym ewentualnie tytułem „Sportowca Roku”. 

Wypracowane rozwiązania zaprezentowane zostaną pod rozwagę Burmistrzowi i Radzie 

Miejskiej. 

 

Dot. „Mini Targowiska” przy ul. Nowy Świat – „Mini Targowisko” przy ul. Nowy Świat 

utworzone zostało na wniosek i pod doraźne potrzeby mieszkańców Osiedla Piaski na 

sprzedaż owoców i warzyw w sezonie letnim. 

Lokalizacja została uzgodniona z Prezesem Spółdzielni Mieszkaniowej – powierzchnia ok. 

200m
2
. 

Teren jest własnością Gminy Kozienice w użytkowaniu wieczystym Spółdzielni 

Mieszkaniowej. W związku z powyższym nie planuje się nakładów inwestycyjnych.     

Sprawa toalet – Burmistrz prosił o ponowienie pisma do „Stokrotki”. 
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Z informacji ustnej Prezesa Spółdzielni Mieszkaniowej  wynika, że do godz. 15-tej problem 

w godzinach pracy - może rozwiązać Spółdzielnia Mieszkaniowa, ale to nie wystarczy, co 

będzie po godz. 15-tej. 

 

Ad. 9. 

 

   W punkcie tym głos zabrali: 

 

      Radny Pan Włodzimierz Kowalski nawiązał do interpelacji Radnego Pana A. Gogacza 

dot. przyznania tytułu lub rozpisania konkursu na sportowca roku z ziemi kozienickiej. 

Jako członek Rady Sportu, również kibic uważa, że to nie Gmina powinna wybierać 

sportowca roku, bo to jest przywilej zarezerwowany przede wszystkich dla kibiców, Gmina 

nie ma obowiązku się tym zajmować. Rada Sportu może ogłosić taki konkurs na ziemi 

kozienickiej i przygotować  w formie ankiet. 

Mamy 2 duże osiągnięcia sportowe, Radny nie wypowiedział się który ze sportowców 

uzyskał większy wynik sportowy. Każdy kibic może zgłosić sportowca do plebiscytu na 

łamach prasy, wypełniając kupon . Zachęcał mieszkańców, kibiców sportowych do 

zgłaszania sportowców do takiego plebiscytu. 

 

 Radny Pan Andrzej Gogacz zwrócił uwagę, że jego intencją było zapytanie  „kto ma to 

zrobić” 

 

Radny Włodzimierz Kowalski poinformował, że Rada, Gmina promuje sportowców, którzy 

reprezentowali ziemię kozienicką poprzez  informowanie społeczeństwa, że zostały duże 

osiągnięte wyniki sportowe, zapraszając sportowców na Sesję Rady.     

 

  Radny Pan Ptaszek  Mariusz nawiązał do interpelacji Radnego Pana E. Pułkowskiego. 

Radny nie zgodził się, aby inwestycje GDDKiA prowadzić z budżetu Gminy. 

Jest dużo potrzeb na naszych drogach gminnych. 

Wspomniał o drodze gminnej na odcinku 150m  ulicy Strumykowej w czasie zimy 

( ujeżdżony śnieg , mocno zawiewa ) - proponuje zrobić osiatkowanie. 

 

  Rady Pan Kuźnar wyraził niezadowolenie z odpowiedzi Burmistrza na zgłoszone przez 

niego interpelacje, pytając: 

- czy  moc zainstalowana na 2 obiektach sportowych ( basen, lodowisko) jest wystarczająca 

dla bezpiecznego korzystania z tych obiektów?  Jako elektryk wie co to znaczy brak pełnej 

mocy zasilania. Chciałby wiedzieć, czy te dwa obiekty będą w pełni egzystować w okresie 

zimy, czy to wszystko jest dobrze zabezpieczone, czy te pieniądze które zostały wydane na te 

inwestycje będą dobrze służyć mieszkańcom? 

 

- Czy można zmienić zadanie, które miało być do wykonania na obiektach KCKRiS? 

Mieliśmy do wykonania część gastronomiczną, na to był ogłoszony przetarg. Zdaniem 

Radnego jeżeli nie było chętnych, powinno się przetarg powtórzyć. Zastanawia się dlaczego 

zostało to zadanie zmienione, w to miejsce poszły inne zadania do wykonania. Radny uważa 

że zmiana zadania winna być omówiona na posiedzeniach Komisji, poprzedzona opinią 

Radnych – prosił o wyjaśnienie tej kwestii. 

 

    W odpowiedzi na powyższe zabrał głos Burmistrz Gminy Pan Tomasz Śmietanka. 

Poinformował, iż na dzień dzisiejszy dysponował taką informacją, jeśli chodzi o ilość mocy 

do pracy urządzeń na obiektach KCKRiS. Prosił pion techniczny, aby w ciągu najbliższych 
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dni zgromadzić dokumenty, które potwierdzają wystarczającą ilość mocy do pracy tych 

urządzeń. Te dokumenty przed uruchomieniem lodowiska powinny się pojawić.  

Zobowiązał pion techniczny o poinformowanie Radnego. 

 

 Druga sprawa związana z planami inwestycyjnymi. Wysoka Rada na początku tego roku 

przeznaczyła  kwotę ok. 1 mln zł na różne zadania inwestycyjne w tym także przyłącze 

ciepłownicze, które jest niezbędne do realizacji  w ramach tych dotacji. Zgodnie z 

obowiązującym prawem   Dyrektor Ośrodka sporządza plan inwestycyjny, zatwierdzony 

przez organ prowadzący czyli Burmistrza, który precyzuje konkretne wydatki na 

konkretnych pozycjach. Zostało to w odpowiednim czasie zrobione -  zgodnie z prawem. 

 

Radna Pani Ziółek Grażyna nawiązała do wypowiedzi Radnego Pana Mariusza Ptaszka, 

popiera wypowiedź, że nie możemy wyręczać GDDKIA z obowiązków inwestycyjnych i 

nakładów finansowych. Zdaniem Radnej w mieście mamy dużo ulic naszych, które są  w 

opłakanym stanie, które powinno się jak najszybciej zrobić, wskazując m.in. Stare Borki. 

 

Radny Pan Edward Pułkowski zwrócił uwagę na  pilną potrzebę realizacji zadania pn. 

przebudowy drogi krajowej nr 79 – ul. Warszawska .         

 

  Przewodniczący Rady Miejskiej proponuje przenieść tą dyskusję na posiedzenia Komisji 

Rady. 

  

  Burmistrz Gminy Pan Tomasz Śmietanka poinformował , że nasza delegacja, której 

przewodniczył  w dniu 22.10.2008r. odebrała  od Ministra Środowiska prestiżową  Nagrodę 

w kategorii miejsko-wiejskiej  - tytuł dla Gminy Kozienice  „ LIDER POLSKIEJ 

EKOLOGII 2008 ”. Burmistrz dodał, że jest to uwieńczenie pracy kilku samorządów, 

uhoronowaniem dotychczasowych wyróżnień.  

 Podziękował tym wszystkim, którzy przez te lata  pomogli w uzyskaniu tak prestiżowej  

nagrody.  

 

  Po czym Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Mariusz Prawda przekazał kilka spraw 

natury organizacyjnej  m.in. 

Od 1 grudnia 2008r – posiedzenia Komisji Rady ( I czytanie budżetu na rok 2009 ) 

Kolejny tydzień  - materiały sesyjne. 

Komisja Budżetu : 5, 12, 15 grudnia br., pozostałe Komisje zgodnie z ustalonymi cyklami 

swoich dni.       

 

Ad. 10. 

 

          Wobec zrealizowania porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Mariusz 

Prawda dokonał zamknięcia o godz. 14.45  XXVII  SE S J Ę RADY MIEJSKIEJ 

 w KOZIENICACH. 

 

 

Na tym protokoł zakończono                                   PRZEWODNICZĄCY  

     Protokołowała                                                       RADY MIEJSKIEJ 

Elżbieta Kołodziejczyk 

        inspektor                                                          MARIUSZ PRAWDA 

 

 


